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Geachte heer Verbeek, 

De afgelopen periode heeft de vaste commissie voor Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit van de 
Tweede Kamer der Staten-Generaal een aantal e-mails en brieven ontvangen van derden inzake de 
situatie in de Oostvaardersplassen. De commissie heeft besloten deze brieven geanonimiseerd over te 
dragen aan de provincie Flevoland. Ik stuur u de brieven hierbij toe. 

De schrijvers van de brieven zijn geïnformeerd over de overdracht van de brieven aan de provincie 
Flevoland. Zij zijn er tevens op geattendeerd dat eventuele nadere correspondentie met de provincie 
kan worden gevoerd. 

Hoogachtend, 

de griffier van de vaste commissie voor Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit, 

M.E. Haveman-Schüssel 

Tweede Kamer der Staten-Generaal 
Postbus 20018 
2500 EA Den Haag 

T. 070-3182211 
E. cle.lnv@itweedekamer.nl 



Van: 
Verzonden: vrijdag 30 maart 2018 15:51 
Aan: Commissie LNV 
Onderwerp: oostvaardersplas 

Opvolgingsmarkering: Opvolgen 
Markeringsstatus: Voltooid 

Ik kan een lang verhaal ophangen maar ga dat niet doen. Alstublieft willen jullie kijken naar de 
oostvaardersplas en al het onodig leiden aldaar 

Verzonden vanaf mijn .Samsung Galaxy-smartphone. 



Van: 
Verzonden: 
Aan: 
Onderwerp: 

vrijdag 30 maart 2018 9:23 
Commissie LNV 
Het moet stoppen met het dierenleed 

Opvolgingsmarkering: 
Markeringsstatus: 

Opvolgen 
Voltooid 

Verzonden vanaf mijn Samsung Gala.xy-smarlphone. 



Van: 
Verzonden: 
Aan: 
Onderwerp: 

Opvolgingsmarkering: 
Markeringsstatus: 

donderdag 29 maart 2018 18:45 
Commissie LNV 
Oostvaardersplassen 

Opvolgen 
Voltooid 

Geachte heer, mevrouw. 

Kunnen je alsjeblieft zorgen dat het doodschieten ophoudt bij de Oostvaardersplassen. 
Eerst zorgen zij dat de dieren verhongeren en als zij dan langzaam opkrabbelen dank zij het voeren door de 
verschillende groepen schieten zij ze dood. 
Ook nu op dit moment worden dieren terv/ijl zij aan het eten zijn afgeschoten, ook drachtige dieren. 
Het is een grote moordpartij, alsjeblieft!!!!!! Help. 

Verzonden vanaf Sani.sunü-lablet. 



Van: 
Verzonden: 
Aan: 
Onderwerp: 

Opvolgingsmarkering: 
Markeringsstatus: 

vrijdag 30 maart 2018 6:35 
Commissie LNV 
Ovp 

Opvolgen 
Voltooid 

Geachte leden van de Inv. 
Ik weet dat dierenwelzijn regelmatig voorkomt op uw agenda. Daarom zou ik u willen verzoeken om een 
aanbeveling te maken betreffende het beleid wat'nu gangbaar is in de OVP. Zoals u vast wel zult weten zijn 
alleen al deze winter meer dan 60% van de grote grazers gestorven door verhongering en uitputting. Dit is 
geen natuurlijke dood. En het is al jaren aan de gang. De dieren hebben het jaar rond honger omdat het 
gebied niet genoeg voedsel kan leveren voor de grote aantallen dieren. Je kunt stellen dat Flevoland te kort 
is geschoten in het management en te veel heeft overgelaten aan SBB. Dit kan zoniet langer. De Overheid 
moet ingrijpen. En niet alleen met voer maar er moet een heel nieuw plan op tafel komen. Dit is mijn , 
mening. 
Met vriendelijke groet, 

Verzonden vanaf mijn Samsung Gala.xy-smartphone 



Van: 
Verzonden: 
Aan: 
Onderwerp: 

donderdag 5 april 2018 8:59 
Commissie LNV 
oostvaardersplassen 

LS 

Ik smeek U op mijn blote knieeën, 
dóe alsjeblieft iets aan het dierenleed in de oostvaardersplassen, 
ik wordt er ziek van.... voel me zó machteloos bij het zien van al dat verdriet, de honger de 
pijn, 

droom er van, lig er van wakker... 

Als zoveel mensen zeggen dat dit niet goed is, 
wddrom... mag en kan dit tóch zó lang doorgaan ... . 

"alsjeblieft" doe er wat aan, 

laat ze los, schiet ze allemaal dood... 
maar laat ze niet lijden.... zorg voor ze, het is onze plicht, 

Ik smeek het U 

Wandel door het leven en praat met iedereen 

Virusvrij, wwvv.avast.com. 



Van: 
•Verzonden: vrijdag 30 maart 2018 9:07 
Aan: Commissie LNV 
Onderwerp: Oostvaardersplassen 

Opvolgingsmarkering: Opvolgen 
Markeringsstatus: Voltooid 

Graag zou ik uw aandacht willen vragen voor het volgende. Het zal u niet ontgaan zijn dat er grote onrust is 
ontstaan over de dieren in de Oostvaardersplassen. Ieder jaar opnieuw sterven de dieren daar de hongerdood 
omdat de bedenker, Frans Vera, perse wil vasthouden aan zijn idee van wilde natuur. 

Maar veel teveel dieren in een ongeschikt stuk land met een hek erom is geen natuur. Dat is 
dierenmishandeling. En wanneer de stumpers het niet meer redden krijgen ze op het laatst het genade schot. 
Hieronder plaats ik een artikel met de telling van de laatste tijd. Ik hoop oprecht dat u net zo zult schrikken 
als ik. Stop dit project aub. 

Het is niet dat er geen goede oplossingen voor zijn. Dhr. Berendse heeft hier al diverse stukken over 
gepubliceerd. En ook Timon Jurgens heeft voldoende onderbouwde artikelen van wat er fout gaat en hoe het 
beter kan. 

Hierbij de telling. 

Uitslag teUing Stichting Grote Grazers 19 03 - 2018 

Vanuit een vliegtuig in opdracht van de stichting Grote Grazers, hebben we de Oostvaardersplassen in zijn 
geheel uit gefotografeerd orn een redelijk zuivere telling uit te kunnen voeren van wat er nu nog aanwezig is 
ten opzichte van de telhng van SBB afgelopen oktober 2017 
Door middel van uiterst scherpe foto's (800) die ik heb gemaakt van hèt totale gebied konden we nagenoeg 
alle aanwezige dieren tellen. 

Tel gegevens SBB oktober 2017: 

Heckrund 230 
Konikpaard 1040 - 1060 
Edelhert 3910- 3990 

Tel gegevens Stichting Grote Grazers maart 2018 

Heckrund 91 
Konikpaard 601 
Edelhert 1520 

Onze cijfers kunnen heel misschien een heel klein beetje afwijken omdat hier en daar een beestje even niet 
zichtbaar was maar dan praatje over een verschil van 10 of 20 dieren. 
Verder hebben we ongeveer zo'n 150 kadavers kunnen tellen die zichtbaar waren. Dit aantal zal een 
aanzienlijk stuk hoger kunnen zijn ondanks dat SBB heel veel dieren ruimen. 

Vanaf oktober zijn er ruim 3000 grote grazers gestorven op de Oostvaardersplassen door eerst bewust 
uithongeren en dan vervolgens door de kogel. Wat betreft de uitspraak dat de Veluwe een schiettent zou zijn 
kan ik alleen maar beamen dat de grootste schiettent in de polder ligt en wordt beheerd dopr SBB. 

1 • 



Persoonlijk vraag ik mij af of zoiets bizars als het gevoerde beleid op de Oostvaardersplassen ongestraft 
mag plaatsvinden. We hebben het nu over cijfertjes maar ik denk aan al die dieren die in al die jaren door 
deze prutsers op een afschuwelijke manier de dood zijn ingejaagd door ze eerst stevig te laten hongeren en 
dan pas een keertje af te schieten als ze uitgeput zijn. Een aanzienlijk aantal hebben nooit de kogel gehad, 
die hebben tot het laatst moeten knokken om te overleven en dat is veel meer dan die 10% die SBB aangeeft 
als pleistertje op de wonden. Ik neem nu echt aan dat dit ranzige beleid tot een einde zal komen na zoveel 
jaar van frustratie en dierenleed. De naam SBB is bij velen tot ver in de put gezakt en het zal een hele strijd 
worden voor SBB om die naam ooit weer op de kaart te zetten. Voorlopig hou ik er persoonlijk een stevige 
kater van over maar wie weet ooit in de toekomst? 

Grijp aub in voor het te laat is voor alle dieren daar. En niet wachten op allerlei commissies. Gevi'oon nu 
ingrijpen. 

M.vr.sr 



Van: 
Verzonden: vrijaag 30 maart 2018 7:43 
Aan: Commissie LNV 
Onderwerp: FW: Creperen in de Oostvaardersplassen! 

Opvolgingsmarkering: Opvolgen 
Markeringsstatus: Voltooid 

verzonaen: donderdag maart 2U18 ^2:31 
Aan: 'cie.lnv(5)tweedekamer.nr 
Onderwerp: Creperen in de Oostvaardersplassen! 

Geachte, 

Al jaren speelt het drama van de grote grazers in de Oostvaardersplassen 
en het blijft maar door gaan en door gaan! 

Het moet vandaag nog.stoppen! 

De te vele dieren die daar verblijven achter hekken creperen, sterven een langzame hongersdood. 

Er is geen sprietje gras meer te bekennen geen stukje bast meer aan de bomen. 
Want als er niets is moet je toch wat om te proberen je leven nog wat te redden. 

Veel dieren zijn verdwaasd, het leven is er al bijna uit. 

Boeren, jagers, natuur- en dierenliefhebbers, ecologen, dierenartsen hebben al 
op verschillende manieren uitgesproken dat dit moet stoppen, 

En toch gaat het maar door in de speeltuin van Frans Vera. HOE KAN DAT, DAT NIEMAND DIT STO:̂ T? 

In het buitenland staat het ook volop in de media! 

De subsidie van de EU wordt niet meer toegekend als blijkt dat men de dieren opzettelijk laat verhongeren! 

Toch heeft de SBB de brutale lef om voor de Paasdagen nog rondleidingen met een brunch te organiseren! 

Dus wordt nu volop geruimd, want het staat natuurlijk niet fris als her en derde kadavers liggen! 
En magere dieren zijn ook geen visitekaartje! 

Dus worden nu deze week en ook vorige week al wat zwakker is en ook gezonde dieren afgeschoten! 
De Rendacwagens rijden af en aan! 

Merries met veulens, gezonde dieren, daar-wordt niet naar gekeken en lukraak afgeschoten opdat 
het er voor het oog van de buitenwereld beter uit ziet! 

Zelfs onder de ogen van de omstanders is dat gebeurt. 
Na 1 schot was het hert nog niet dood, na het 2̂  ook nog niet. Pas na het 3̂  schot was het lijden over, het dier met 
een kapot 
geschoten kaak dood! En dat op een paar meter afstand! Wat als er een kogel afgeketst was? 
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De omstanders, volwassenen zowel asl kineren stonden er met de neus op! 
DIT WAS DUIDELIJK PROVOCEREN VAN DE SBB! Niemand maakt ons wat! 

ALSTUBLIEFT, STOP DIT HORRORDRAMA VANDAAG NOG! • 

U kan dit, u hebt de macht. Gebruik deze macht en DOE DIT HORRORDRAMA VOOR EENS EN VOOR ALTIJD STOPPEN! 

Met vriendelijke groet, 



Van: 
Verzonden: donderdag 29 maart 2018 19:07 
Aan: Commissie LNV 

Opvolgingsmarkering: Opvolgen 
Markeringsstatus: Voltooid 

De wilde (lees verwilderde) dieren in de Oostvaardersplassen moeten niet worden bijgevoerd, vindt 
Staatsbosbeheer. Wordt de honger te extreem, dan schieten ze dieren af. 
Honger eii dood is natuurlijk, volgens Staatsbosbeheer. Hoe het massale afschieten in het plaatje van 
natuurbeheer past, is niet duidelijk. 
Als het over mensen gaat, hebben we ineens een ander beeld van natuur. Dan moet er ingegrepen en 
"bijgevoerd" worden. Dit meten met twee maten schiet veel mensen in het verkeerde keelgat. 

Duidelijk is dat het gebied Oostvaardersplassen veel te klein is voor het grote aantal (door mensen daar 
geplaatste) grote grazers. 

Kan er -1 liefst voor de v/inter 2018/2019 - geen oplossing voor dit probleem gevonden worden? 

Met vriendelijke groet. 



Van: 
Verzonden: donderdag 29 maart 2018 19:59 
Aan: Commissie LNV' 
Onderwerp: Oostvaardersplassen 

Opvolgingsmarkering: Opvolgen 
Markeringsstatus: Voltooid 

Beste heren en dames 
Zou ik een nnoment van jullie tijd mogen vragen voor het dierenleed wat nu moet stoppen in de ovp?! 
Op dit moment zijn er al honderden dieren verhongerd, heckrunderen, konikspaarden en edelherten. Er is sinds 
2014 al bekend dat dit project gedoemd was te mislukken. Diverse deskundigen hebben hun zorgen,al geuit. Willen 
jullie alsjeblieft de handen ineen slaan en dit Vreselijke horrorproject ten einde brengen?! Geen dier verdient dit. Ik 
schaam me om Nederlander te zijn waar zulke dingen gebeuren. 
De dieren leven onder mens en dier onterende omstandigheden. 
Ze verhongeren en worden nu in massale getallen doodgeschoten omdat de jaarlijkse telling eraan komt en als ze 
onder hun aantal zitten kunnen ze deze beschamende gekte nog langer rekken! 
Alsjeblieft stop deze nachtmerrie!! Voorde dieren en namens de dieren smeek ik jullie dat. Verkoop de grote 
grazers en maak het een vogelgebied. Laat staatsbosbeheer stoppen met met leed dat oostvaardersplassen heet! 
Zoveel ecologen dierenartsen en andere deskundigen vragen erom. Stop het verhongeren en Afschieten nu! 
Vriendelijke groet 

Nederlands staatsburger en dierenvriend. 



Van: 
Verzonden: 
Aan: 
Onderwerp: 

Opvolgingsmarkering: 
Markeringsstatus: 

vrijdag 30 maart 2018 15:32 
CommissieLNV 
Oostvaarderplasen 

Opvolgen 
Voltooid 

Beste lezer 

Bij deze een mail van mij omdat ik vindt dat er wat gedaan moet worden tegen uitmoorden van de dieren 
die daar door dome mensen zijn neer gezet. 
De hekken erom hen is nog dromer en dat geleerde hoogleraar en nog van die hoge pieten dit bedenken 
kan ik als normaal burger niet bi j . 
Elke dag rij ik er langs en zie heyg dood en bederf waarom nemt niemand de verantwoording en maak ze 
niet af zo als SBB maar help ze . 

De dieren zelf hebben daar niet om gevraagd en ook daar om doe wat goed is voor hun. 

Met vriendelijke groet 



Van: 
Verzonden: ' zondag 8 april 2018 14:05 
Aan: Commissie LNV 
Onderwerp: Oostvaardersplassen 

Ls 
Ik • 
Maak me ernstig zorgen over de dieren in de Oostvaardersplassen Het maakt me lettedijk ziek te weten dat ze zo'n 
honger hebben en dat er NIKS gedaan wordt aan dat feit, In het gunstigste geval krijgen ze de kogel, als de sbb niet 
misschiet Dit leed móet stoppen, Geef de plassen aan de vogels en de grote grazers hun vrijheid terug stop dit 
waanzinnige experiment dat Oostvaardersplassen heet Heb voor de dieren alstublieft 

Verstuurd vanaf mijn iPhone 



^ • 1-1 

Van: 
Verzonden: 
Aan: 

Opvoigingsmarkering: 
Markeringsstatus: 

Gonoeraag maan: zül3 21:09 
Commissie LNV 

Opvolgen 
Voltooid 

Beste lezer. 

Mijn hart huilt, enorm. Ik woon in Overijssel, maar zie de meest vreselijke fotos voorbij komen van de 
wantoestanden in de Oostvaardersplassen. Waar wij als burgers machteloos toezien hoe de grazers afgeslacht 
worden. Drachtige dieren, gezonde dieren, zonder willekeur. Aantalvermindering. Het is hartverscheurend om te 
zien.- De burgers die voeren worden beboet. Terwijl het een reactie is dat Staatsbosbeheer ze laat verhongeren. En 
er is geen instantie of media die het laat zien hoe het er aan toe gaat. Als de hoge heren langs komen is alles netjes, 
opgeruimd. 

Beste lezer, dat dit soort wantoestanden in een welvarend land als het onze kunnen is verschrikkelijk. 
Nu las ik dat deze praktijken ook al elders in het land zijn, bv Utrecht. Ons land is ziek. 
Kijkt u eens verder dan om de hoek, maar onaangekondigd achter de grote deur... 

Ps. Dit is echt een noodoproep!! 

Verzonden vanuit Mail voor Windows iO 



Van: 
Verzonden: donderdag 29 maart 2018 21:41 
Aan: Commissie LNV 
Onderwerp: Oostvaardersplassen 

Opvolgingsmarkering: Opvolgen 
Markeringsstatus: Voltooid 

Geachte dames en heren. 

Ik ben niet de eerste en zal niet de laatste zijn die uw speciale aandacht vraagt voor het structurele dierenleed dat al 
jaren in het "natuurreservaat" Oostvaardersplassen plaatsvindt. En ik zal het kort houden! 
Mensen die tegen het dierenleed in de Oostvaardersplassen protesteren, worden door medewerkers van het 
Staatsbosbeheer steevast als "ponnymeisjes", emotionele dwazen en mensen zonder kennis van zaken omschreven. 
Nou, ik ben geen ponnymeisje en geen sentimentele, emotionele dwaas, maar iemand met kennis van zaken. Van 
die kennis en ervaring heeft het Staatsbosbeheer ruim tweeëntwintig jaar kunnen profiteren, want zo lang is 
Staatsbosbeheer mijn werkgever geweest. . 
Ik heb bos- en natuurterrein op de Veluwe beheerd, actief gewerkt aan (grof-) wildbeheer en o.a. een natuurterrein 
beheerd waar oerpaarden, przewalskipaarden, waren ingeschaard. 
In 1995 ben ik als zijinstromer via de Politieacademie bij de Politie Rotterdam-Rijnmond gaan werken. Ik heb daar in 
verschillende rangen, 'verschillende functies vervuld. Daarnaast was ik als examinator in dienst van de Nededandse 
Politieacademie en daar hield ik me o.a. bezig met het examineren van de "groene wetgeving". 

Nu ter zake. Aan het eind van mijn loopbaan bij het Staatsbosbeheer, heb ik het gebied Oostvaardersplassen mogen 
bezoeken. Het was toen nog in beheer bij de Rijksdienst voor de IJsselmeerpolders (RIJP). Volgens de toenmalige 
beheerder. Rob van Baarie, was het de bedoeling dat de Oostvaardersplassen een vogelreservaat zou worden. Niet 
meer en niet minder. Begrazing moest voorkomen dat bosontwikkeling plaats zou vinden en om die reden werden 
grote grazers ingezet. Kennelijk had men niet op reproductie van die grote grazers gerekend, want de stand groeide 
en groeide. Afschot moest plaatsvinden en daar werd eerder vermelde Rob van Baarie ook mee belast. Rob was een 
expert op het gebied van grofwild en hij voorzag grote ellende, want de aantallen grote grazers bleven groeien, 
terwijl het gebied en het natuurlijk voedselaanbod even groot bleef Hij kon zich niet langer met het door 
Staatsbosbeheer gekozen beleid verenigen en zocht en vond, ik meen in 2000, een andere werkkring. 

De ontwikkeling van de Oostvaardersplassen bleef ik uit de verte volgen. Regelmatig las ik over grote grazers die 
geen natuurlijk voedsel meer in het terrein vonden, niet werden bijgevoerd en zo een ellendige dood stierven. Ook 
vernam ik dat Jacobskruiskruid, de stille, gele moordenaar, in grote mate aanwezig in het gebied, voor veel 
slachtoffers zorgde. Opvallend was dat Staatsbosbeheer sterfte ontkende en/of bagatelliseerde. Die sterfte zou. 
onderdeel zijn van een groter plan, uitgedacht door de ecoloog Frans Vera, zo verkondigde men. 
Een oud-Staatsbosbeheer collega die wist dat ik de gang van zaken in de Oostvaardersplassen op afstand volgde, 
stuurde mij in 2014 een epistel, geschreven door één van de oud-directeuren van Staatsbosbeheer, Frits van 
Beusekom. Ik las dat hij het beleid, gevoerd in de Oostvaardersplassen, afkraakte en reeds eerder had aangegeven 
dat dit wanbeleid was. Naar hem werd niet geluisterd. 

In de herfst van 2017 verscheen in de media nieuws over de grote sterfte van grote grazers in de 
Oostvaardersplassen. Ik las dat twee ecologen, w.o. een oud-medewerker van de RIJP, ook de vloer aanveegden met 
het door Staatsbosbeheer gevoerde beleid. Later kwam meer informatie los en ontstonden actiegroepen die 
protesteerden tegen het grote sten/en van de grote grazers. Met die acties ging Staatsbosbeheer hiet handig om. 
Met de actievoerders werd niet gesproken, zij waren immers leken en toonden emotie. Ook werd telkens verwezen 
naar de partner in crime, de Provincie Flevoland, werd geschermd met EU-gelden en erkenningen. Echt een dialoog 
aangaan en luisteren naar deze actievoerders, deed men niet. Wel werden de media bespeeld en vals voorgelicht. 



Zelf heb ik altijd met open vizier gestreden. Ik heb op diverse fora artikeltjes onder mijn eigen naam geplaatst, 
actiegroepen voorzien van nuttige informatie over natuur- en wildbeheer en over de problematiek contact met 
Staatsbosbeheer gezocht. Nee, deze oud-collega kreeg geen antwoord op zijn vragen. Mijn motto in alle 
communicatie was telkens weer: "Natuurbeheer, of wat daar ook voor doorgaat, mag NOOIT ten koste van 
dierenwelzijn gaan. Dat principe zou elke echte natuurbeheerder moeten accepteren en elke 
dierenbeschermingsorganisatie zou dat principe moeten ondersteunen en uitdragen. De politiek zou het moeten 
opleggen". 

Het is mij bekend dat de commissie voor Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit (LNV) alle onderwerpen behandelt 
die onder de verantwoordelijkheid vallen van de minister van LNV. Ik weet dat dierenwelzijn een vast item voor de 
commissie is en ik verzoek u mijn hierboven vermelde motto als het uwe aan te nemen, uit te dragen en uit te 
voeren! 



Van: t :. 
Verzonden: vrijdag 30 maart 2018 10:26 
Aan: Commissie LNV 
Onderwerp: Oostvaarderplassen 

Opvolgingsmarkering: Opvolgen 
Markeringsstatus: Voltooid 

Nog steeds onbegrijpelijk dat een handvol mensen in Nederland hun gang kunnen gaan terwijl er zoveel 
bewijs is dat het hier gaat om bewuste verwaarlozing van dieren en vernieling van natuurgebied. 
Omdat SBB de fout niet toegeeft en Lelystad op zich laat wachten, is ingrijpen van hogerhand wenselijk. 
Ter onderbouwing: 
https://eenvandaaq.avroiros.nl/item/hond8rden-dieren-sterven-in-de-oostvaardersplassen-we-kunn8n-niet-meer-mei-
de-natuur-omqaan/ https://wwvv.knmvd.nl/actue8l/nieuws/item/1089Q692/KNiVlvD-advise8rt-forse-verrninderinq-
aantal-qrote-qrazers-in-Oostvaarderspiassen , 
http://wvvw.hetedelhert.nl/ https://wwv-/.dehoefslaq.nl/laatste-nieutf;s/qreve-adviseert-ov8r-oostvaardersplassen.html , 
nav telling in opdracht welzijn grote grazers: 
https://www.facebook.Gom/hansbulder7hc ref=ARTvkv53QsPRYCvcVBD03fxF8dX-Vb6q rNsSAFbZzLGxTj- 
onzbSSbl lYJJtvt Zu6w , en om aan te geven hoelang dit ai een probleem is:  
2010 https://wwvv.voutub8.com/watch?v=V50dvZIM.SQQ 

Log ln or Sign lip to View 
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See posts, photos and more on Facebook. 

Met betrekking tot.de bewering dat grote grazers in winterstand komen en dus voldoende hebben aan het verteren van de 
vetreserves (wie verzint het...) 
citaat: Hel ruwvoer verstrekken is een ander belangrijk ptnit. Pai-.rden zijn ingesteld op 18 uur eten en verleren. Dit /.o dicht 
mogelijk benaderen is goed voor hun fysieke- EN mentale balans. Ruwvoer draagt hier in belangrijke male toe bij. De angst voor 
een grasbuik is vaak len onrechte... Een paard kan mooi in lijn blijven ondanks de behoorlijke hoeveelheid ruwvoer! Een paard 
zal altijd zoveel eten als het nodig heeft om warnrte blijven. TDoor in de winter voedsel te nuttigen met veel meer ruvvvezels houdl 
het dier zich warm. Voor hel intensiever en langdurig werk van het spijsverteringskanaal is een sterkere bloedsomloop nodig. 
Deze zorgt niet alleen voor voldoende kracht bij de spijsvertering, maar geeli als nevenproduct ook meer warmte in het lichaam. 

bron: http://wwvv.silver[inde.com/.../1S4/vvini:erkwalen paard.Iinnl 

citaat: En dat is maar goed ook, want bij herkauwers kan een tekort aan ruwvoer tot verzuring van de pens leiden. 
Dieren kunnen daar erg ziek van worden en zelfs aan doodgaan. Bij paarden en ezels leidt een dergelijk tekort 
eveneens tot problemen; in het gebit, de maag, het maagdarmkanaal en in het gedrag. 
Bron:https://www.levendehave.nl/artikelen/voeding-de-winter-ruwvoer-goed-ruwvoer-moet 

Vertrouwend op uw hulp bij het beëindigen van dit schrijnende beleid, 

met vriendelijke groet 



Van: 
Verzonden: zondag 8 apnl 2018 15:14 
Aan: Commissie LNV 
Onderwerp: Tav mw schouten 

Mw schouten 

Beste mw Schouten, 
Op dit moment worden er te pas en te onpas dieren afgeschoten in de oostvaardersplassen. Zwangere dieren, 
dieren met veulens, veulens, etc. De ovp dieren zijn schietschijf van de SBB U vindt dat boswachters beschermd 
moeten worden maar dit is crimineel! Wettelijk niet toegestaan en moreel onacceptabel. Wij zijn hun stem!! Dit kan 
en mag u niet langer negeren. U heeft een christelijke achtergrond.? Dit is zeer slecht rentmeesterschap! De mensen 
die dagelijks in het gebied komen zien dit gebeuren. Waarom wilt u niet luisteren en zien? Waarom gaat u niet met 
een "actievoerder" mee om met eigen ogen te zien wat er gebeurt? Ik weet zeker dat u geen oog meer dicht doet 
daarna. 
Zoveel mensen hebben u al benaderd. 
Ik wil u ook vragen en smeken omwille van de laatste dieren die er nog lopen om dat leed te stoppen. Waarom niet 
de dieren verkopen en op transport zetten? 
Waarom nodeloos alles afschieten? 
En Nee mw Schouten er wordt niet alleen de zwakke dieren geschoten!! Dat kunt u niet meer geloven en daar mag u 
zich niet meer achter verschuilen. Wilt u harold hofstra vragen om dit experiment niet langer te rekken!? 
De heer Hofstra zal het graag stoppen. Ook hij weet wat er gaande is. 
Neem uw verantwoordelijkheid! Zodat wij burgers dat niet hoeven te doen meer. 
Als talloze brieven, mails, beeldmateriaal, acties etc. Niet meer helpen in dit democratisch land, wat helpt dan nog 
wel? 
Ik hoop en vraag u om een snelle reactie. 

Verstuurd vanaf mijn iPhone 



Van: 
Verzonden: donderdag 29 maart 2018 21:34 
Aan: Commissie LNV 
Onderwerp: Oostvaardersplassen 
Bijlagen: Dierengebed2 (l)jpg 

Opvolgingsmarkering: Opvolgen 
Markeringsstatus: Voltooid 

Geachte comissie. 

Graag wil ik u er attent op maken wat er op dit moment in de Oostvaafdersplassen gebeurt. Via de media 
lees ik van verschillende mensen die rondom de OVP wonen dat er de afgelopen weken massaal dieren 
worden afgeschoten. Soms zijn er 7 boswachters aan het schieten. Dit begint in de ochtend om 4.00 uur en 
gaat door tot het donker is. Ik vraag mij af of dit toe gestaan is en welke dieren worden daar afgeschoten. De 
afgelopen jaren zijn er duizende dieren verhongerd en op afschuwlijke wijze afgeschoten. En dit gaat tot op , 
heden door. 

Het is voor mij en velen met mij onbegrijpelijk dat dit afschuwelijke dierenleed door u toegestaan wordt 
De minster die hier verantwoordelijk voor is heeft tot op heden niets gedaan. 

Mijn inziens is dit etische en maatschappelijk ontoelaatbaar in een land als het onze dat door gaat als een 
welvarend en beschaafd land met en christelijke inslag. 

Om mijn schrijven ki'acht bij te zetten stuur ik het dierengebed als bijlage mee en hopelijk krijgt de minister 
deze te zien. 

Ik schaam me om Nederlander te zijn. En voel me machteloos tegen het concentratiekamp voor dieren. Net 
als alle andere 80000 mensen die, ieder op hun eigen manier proberen dit dierenleed een halt toe te roepen. 

M.v.g 



Van: 
Verzonden: 
Aan: 
Onderwerp: 
Bijlagen: 

vrijdag 30 maart 2018 10:03 
Commissie LNV 
Oostvaardesplassen 
FBJMG_1520843782197jpg; FB_IMG_1522395035046jpg; FBJMG_ 
1522395028897jpg; FBJMG_1521315838717jpg; FB_IMG_1522395040160jpg; 
FBJMG_1521315851860jpg 

Urgentie: 

Opvolgingsmarkering: 
Markeringsstatus: 

Hoog 

Opvolgen 
Voltooid 

Goedemorgen graag wil ik dit onderwerp onder u aandacht brengen misschien heeft u al het ea mee gekregen ? 
Maar ik als Nederlands burger zijnde kan niet geloven dat dit hier in Nederland gebeurd in de zgn nieuwe wildernis 
NI 

De resente telling geeft aan dat er vanaf okt 2017 tot maart 19 2018 ruim 3000 grote grazers zijn uit gehongerd en 
daarna af geschoten !!! 
Het dierenleed is niet te overzien en kan niet begrijpen dat wat daar gebeurd niet Word in gegrepen dit heeft totaal 
niks met natuur temaken ook de mening van dierenartsen ecologen ed. convenanten die er zijn worden overtreden 
!! Door staatsbos beheer natura2000 heeft al aangekondigd om geen subsidie meer te verstrekken . 
Wanneer gaat u hier iets aan doen ???? 
Bijgaande wat foto's van het gebied 
Met vriendelijk groet een verbijsterende burger 

Verzonden vanaf mijn Huawei mobiele telefoon 



Van: 
Verzonden: 
Aan: 
Onderwerp: 

Opvoigingsmarkering: 
Markeringsstatus: 

donderdag 29 maart 2018 19:04 
Commissie LNV 
Stop dierenleed Oostvaardersplassen 

Opvolgen 
Voltooid 

Geachte leden van de Tweede kamer, 

Kijk alstublieft niet weg, maar zoek een passen oplossing voor het vreselijk dierenleed bij de Oostvaardersplassen ! 
Geen enkel levend wezen verdiend het om zo uitgehongerd te worden! Maar schiet te hulp !!! 

Met vriendelijke groet. 



Van: 
Verzonden: 
Aan: 
Onderwerp: 

donderdag 29 maart 2018 19:04 
Commissie LNV 
Stop dierenleed Oostvaardersplassen 

Opvolgingsmarkering: 
Markeringsstatus: 

Opvolgen 
Voltooid 

Geachte leden van de Tweede kamer, 

Kijk alstublieft niet weg, maar zoek een passen oplossing voor het vreselijk dierenleed bij de Oostvaardersplassen 
Geen enkel levend wezen verdiend het om zo uitgehongerd te worden! Maar schiet te hulp !!! 

Met vriendelijke groet. 
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